

R-14/09/18

TENDER NOTICE

OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER

N°005 /ONIT/BAMENDA III COUNCIL/B3ITB/2018 OF 06/03/2018 FOR THE CONSTRUCTION OF A COMMUNITY EDUCATION AND ACTION CENTER (CEAC) AT NKWEN IN BAMENDA III SUB – DIVISION.

Phase 1: ADMINISTRATIVE BLOCK.

Launched under emergency Procedure

FINANCING: 2018 PUBLIC INVESTMENT BUDGET MINADER

1. Subject of the invitation to tender:

The state of Cameroon represented by the Mayor of Bamenda III Council, the Contracting Authority, hereby launches an open National invitation to tender for the construction of a community haul at Nkwen in Bamenda III Sub – Division. Phase 1: Administration bloc.

2. Nature of services

The works include the following:

- Setting up the work site;
- Main work;
- Secondary works

3. Execution deadline

The maximum execution deadline shall be three (03) calendar months, including the rainy season and other vagaries, with effect from the date of notification of the service order to start work.

4. Lots

The works are in one (01) lot

Estimated cost

The estimated cost after preliminary studies is: 30,000,000FCFA

5. Participation and origin

Participation in this invitation is opened to register qualified Contractors of the Republic of Cameroon with financial ability, technical and professional expertise in public works and construction.

6. Financing

The works, subject of this invitation to tender, is financed by the Public Investment Budget of MINADER 2018.

7. Bid bond

Each bidder must include in his administrative documents, a bid bond issued by a first-rate banking establishment approved by the Ministry in charge of finance and whose list is found in document No. 12 of the Tender File, of an amount of six hundred thousand FCFA (600,000FCFA) and valid for thirty (30) days beyond the date of validity of bids

8. Consultation of tender file:

The Tender File may be consulted at the Bamenda III Council, within working hours from 7:30am to 3:30pm

10. Acquisition of tender file:

The tender file may be acquired from the Santa Council upon presentation of a non-refundable treasury receipt of sixty thousand (60,000) FCFA bearing the name of the company.

11. Submission of bids:

Each offer or bid drafted in English or French in seven (07) copies including the one (01) original and six (06) copies marked as such in accordance with the prescriptions of the tender file should be submitted against a treasury receipt at the Bamenda III Council not later than...06./03/2018...at 10 am local time and should carry the inscription:

OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER

N°005/ONIT/BAMENDA III COUNCIL/B3ITB/2018 OF 06/03/2018

FOR THE CONSTRUCTION OF A COMMUNITY EDUCATION AND ACTION CENTER (CEAC) NKWEN AT NKWEN IN BAMENDA III SUB – DIVISION. Phase 1: ADMINISTRATIVE BLOCK.

"To be opened only during the bid-opening session"

The offers or the bids brought after the stipulated deadline shall not be received.

12. Admissibility of bids

Under penalty of being rejected, only originals or true copies certified by the issuing service or administrative authorities (Senior Divisional Officer, Divisional Officers) must imperatively be produced in accordance with the Special Regulations of the Invitation to Tender.

They must obligatorily be not older than three (3) months preceding the date of submission of bids or may be established after the signature of the tender notice

Any bid not in compliance with the prescriptions of the Tender File shall be declared inadmissible. This refers especially to the absence of a bid bond issued by a first-rate bank approved by the Minister in charge of Finance. .

13. Opening of bids:

The opening of bids in one phase shall be done on...26/03/2018..at 11.00 a.m in the Conference Hall of the Bamenda III Council by the competent Tender Board.

Only bidders may attend or be duly represented by a person of their choice who has full knowledge of the file.

The opening of administrative documents and the technical and financial bids (*technical and financial if the opening is single-phased, technical only if the opening is double-phased*)

14. Evaluation criteria

The evaluation of the bids shall be done in three (03) steps:

- 1st step: Verification of the conformity of the administrative file;
- 2nd step: Evaluation of the technical file;
- 3rd step: Analysis of the financial file.

i. Eliminary criteria

Eliminary criteria fix the minimum conditions to be fulfilled to be admitted for evaluation according to the essential criteria. The non-respect of these criteria leads to the rejection of the bid made by the bidder.

They refer especially to:

- ◆ Absence of bid bond
- ◆ False declaration or forged document
- ◆ Non-compliance with major technical specifications (to be listed)
- ◆ Non-respect of X essential criteria (X being greater than or equal to 1)
- ◆ Absence of quantified unit price)
- ◆ Non-compliance with the model bid.

15. Award

The Jobbing Order shall be awarded to the bidder whose bid is in conformity to the dispositions of the tender file and on the basis of the lowest bid and technical quality, confer article 33 of the Public Contracts Code. However inconsistent and unrealistic financial offers shall not be accepted.

16. Validity of bids

The bidders shall remain committed to their offers during a period of (ninety) 90 days from the deadline set for the submission of bids.

17. Complementary information

Complementary technical information may be obtained every day during working hours from the Mayor's private secretariat at the Bamenda III Council.

Bamenda, the 05 MARS 2018.

The Mayor of Bamenda III Council

Copies:

- ARMP for publication
- CRTV for announcement
- DD/MINMAP/Mezam(for filing)
- SCITB
- Notice Boards(for information)



FONGU Cletus TANWE

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT
N° 005 /ONIT/BAMENDA III COUNCIL/B3ITB/2018 OF 16./02./2018
Pour les travaux de construction du Centre d'Education et d'Action Communautaire de Nkwen
dans la Municipalité de la Commune d'arrondissement de Bamenda III
PROCEDURE D'URGENCE.

1. Objet de l'Appel d'Offres

Le Gouvernement de la République du Cameroun représenté par le Maire de la Commune de Bamenda III Maître d'ouvrage, lance un Avis d'Appel d'Offres National Ouvert pour les travaux de construction du Centre d'éducation et d'action Communautaire de Nkwen dans la Municipalité de la Commune d'arrondissement de Bamenda III

Les travaux comprennent notamment :

- L'installation de chantier ;
- Le gros œuvre ;
- Le second œuvre.

2. Délai d'exécution

Le délai global d'exécution des travaux est de trois (03) mois calendaires. Ce délai comprend les périodes des pluies, toutes les intempéries et sujétions diverses et court à compter de la date de notification de l'Ordre de Service de commencer les travaux.

3. Allotissement

Les travaux sont en un lot :

4. Coût prévisionnel

Le coût prévisionnel de l'opération à l'issue des études préalables est de : **30,000,000 FCFA**

5. Participation et origine

La participation est ouverte à l'égalité de conditions à toutes les sociétés et entreprises de droits camerounaises ayant une expérience avérée dans le domaine des bâtiments et du génie civil en général

6. Financement

Les travaux objet du présent appel d'offres sont financés par le Budget d'Investissement Public MINADER de l'exercice 2018.

7. Cautionnement provisoire

Chaque soumissionnaire doit joindre à ses pièces administratives, une caution de soumission établie par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des finances et dont la liste figure dans la pièce 12 du DAO, dont le montant s'élève à **600,000 FCFA** et valable pendant trente (30) jours au-delà de la date originale de validité des offres.

8. Consultation du Dossier d'Appel d'Offres

Le dossier d'appel d'offres peut être consulté aux heures ouvrables auprès de la Commune de Bamenda III dès publication du présent avis.

9. Acquisition du Dossier d'Appel d'Offres

Le dossier d'appel d'offres peut être obtenu aux heures ouvrables auprès de la Commune de Bamenda III sur présentation d'une quittance de versement d'une somme non remboursable de **(60,000) francs CFA** au Trésor Public. Cette quittance devra identifier le payeur comme représentant l'entreprise désireuse de participer à l'Appel d'Offres.

10. Remise des offres

Chaque offre rédigée en Français ou en Anglais, en six (06) exemplaires dont un (01) original et cinq (05) copies marquées comme tels, conformes aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offre, devra être déposée contre un

récépissé sous plis fermé, dans les services de la Commune de Bamenda III, secrétariat privé du Maire, au plus tard le 26/03/2018 à 11 heures, heure locale et devront porter la mention:

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT
N°005/ONIT/BAMENDA III COUNCIL/B3ITB/2018 OF06/03/2018
POUR LES TRAVAUX DE CONSTRUCTION du CENTRE D'EDUCATION ET D'ACTION COMMUNAUTAIRE DE
NKWENDANS LA MUNICIPALITE DE LA COMMUNE D'ARRONDISSEMENT DE BAMENDA III. PHASE 1 : BLOC
ADMINISTRATIF.

An'ouvrirqu'enséancededépouillement"

Les offres parvenues après les dates et heure limites de dépôt des offres ne seront pas reçues

11. Recevabilitédesoffres

Sous peine de rejet, les pièces du dossier administratifrequisesdoiventêtreproduites enoriginauxouencopiescertifiéesconformesparle service émetteur ou une autorité administrative (Préfet, Sous-préfet,...), conformément aux stipulationsduRèglementParticulierdel'Appeld'Offres.

Ellesdoiventdaterdémontsdetrois (03)moisprécédantladate originale dedépôtdesoffresou avoir été établies postérieurement à la date de signaturedel'Avisd'Appeld'Offres.

Toute offreincomplète conformément aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres sera déclarée irrecevable. Notamment l'absence de la cautiondesoumissionnédelivréeeparunebanquede premier ordre agréée par le Ministère chargé des Finances.

12. Ouverturedesplis : L'ouverture des offres aura lieu en un temps le 26/03/2018 à 11 heures précises dans la salle desConférences de la Commune de Bamenda III par la Commission de Passation des Marchés Compétente en présence des soumissionnaires

Seuls les soumissionnaires peuvent assister à cette séance d'ouverture ou s'y faire représenter par une personne de leur choix ayant une parfaite connaissance du dossier et mandater à cet effet.

L'ouverturedespiècesadministrativesetdesoffres techniques et financières (technique et financière si ouvertureenuntemps, techniqueuniquementsiouvertureen deuxtemps)

13. Critèresd'évaluation

L'évaluation des offres se fera en trois(03) étapes :

- 1^{ère} étape : Vérification de la conformité du dossier administratif de chaque soumissionnaire ;
- 2^{ème} étape : Evaluation des offres techniques ;
- 3^{ème} étape : Analyse des offres financières.

1. Critères éliminatoires

- Absence de la caution de soumission,
- Fausse déclaration ou pièce falsifiée,
- Non-conformité aux spécifications techniques majeures (à lister),
- Le non-respect de X critères essentiels (X supérieur ou égal à 1),
- Absence d'un prix unitaire quantifié,
- Non-conformité du modèle de soumission,

2. Critères essentiels

Les offres techniques seront évaluées sur la base de la méthode binaire

14. Attribution

La lettre commande sera attribuera au soumissionnaire dont l'offre est conforme pour l'essentiel aux dispositions du Dossier d'Appel d'Offres, et qui a présenté l'offre évaluée au moins-disant et techniquement qualifiée, conformément à l'article 33 du Code des Marchés Publics.Mais, l'offre non consistante et non réaliste ne sera pas acceptée

15. **Durée de validité des offres**

Les soumissionnaires restent engagées par leurs offres pendant une période de quatre -vingt -dix (90) jours, à compter de la date limite fixée pour la remise des offres

16. **Renseignements complémentaires**

Les renseignements complémentaires d'ordre technique peuvent être obtenus tous les jours aux heures ouvrables auprès de la **Commune de Bamenda III** dans le secrétariat privé du Maire.

Bamenda III, le

05 MARS 2018

LE Maire de la Commune de Bamenda III

Ampliations:

- ARMP pour publication
- CRTV pour annonce
- DD/MINMAP/NO
- CIPM

Archives

- Affichage



ONGU Cletus TANWE